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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Folytatott-e az APEH vagyonosodási vizsgálatot Zuchslag Jánosnál és vádlott társainál ,
annak érdekében, hogy kiderüljön, miből fizették vissza az elcsalt tízmilliókat?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veress János pénzügyminiszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Zuchslag János és gyanúsított társaik a híradások szerint meglehet ősen nagy lábon éltek :
méregdrága autók, külföldi luxusutak. Mégis amikor meggyanúsították őket, akkor töb b
tízmillió forintot hirtelen zsebből visszafizettek, hogy várható büntetésüket mérsékeljék . Több
tanúvallomás utalt arra, hogy az MSZP fizetett feketén Zuchslagnak néhány 10 milliót a z
elmúlt években .

1. Ön szerint lehetséges, hogy Zuchslag az autók, külföldi utak mellett az önkormányzati
tiszteletdíj ából fizetett?

2. Folytatott-e az APEH vagyonosodási vizsgálatot Zuchslag Jánosnál és vádlott társainál ,
annak érdekében, hogy kiderüljön, mibő l fizettek vissza tízmilliókat ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Révész Máriusz
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